



Mark Sutcliffe
Mayor | Maire

**Office of the Mayor
City of Ottawa**

110 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1P 1J1
Tel.: 613-580-2496
Fax: 613-580-2509
Email: Mark.Sutcliffe@ottawa.ca

**Bureau du maire
Ville d'Ottawa**

110, avenue Laurier Ouest
Ottawa (Ontario) K1P 1J1
Tél. : 613-580-2496
Télec. : 613-580-2509
Courriel : Mark.Sutcliffe@ottawa.ca

It gives me great pleasure, on behalf of my colleagues on Ottawa City Council, to welcome all those participating in the **2025 Canada National Super Spelling Bee**, taking place on July 19th at Nepean Sportsplex on unceded Anishinabe Algonquin territory.

This annual spelling bee championship serves as a valuable forum for more than 30,000 spellers representing seven provinces and some 110 schools to compete in friendly rivalry for 126 spots in this national competition. The Canada National Super Spelling Bee is also an important platform for spellers to demonstrate their proficiency and mastery of spelling in the English language, while also promoting literacy and learning.

As Head of Council, I want to take this opportunity to congratulate the Canada Super Spelling Bee Competition Committee, along with the competitors, their families, coaches, officials, sponsors and volunteers for dedicating time, efforts, expertise, services and resources to the successful organization of the 2025 championship.

Allow me to offer my best wishes to everyone in attendance for a rewarding and memorable competition, as well as to the visitors for an enjoyable stay in Ottawa.

Sincerely,

J'ai l'immense plaisir, au nom de mes collègues du Conseil municipal d'Ottawa, de souhaiter la bienvenue à toutes les personnes participant à l'**édition 2025 de la rencontre Canada National Super Spelling Bee**, qui se tiendra le 19 juillet au Sportsplex de Nepean, sur le territoire non cédé de la Nation Anishinabe Algonquine.

Ce concours national annuel constitue un forum précieux pour plus de 30 000 jeunes spécialistes de l'épellation, représentant sept provinces et quelque 110 écoles, qui se livreront à une lutte amicale pour décrocher l'une des 126 places. L'événement Canada National Super Spelling Bee permettra aussi aux concurrents de démontrer leurs compétences en épellation et leur maîtrise de l'anglais, tout en faisant la promotion de l'alphabétisation et de l'apprentissage.

En tant que chef du Conseil, je tiens à profiter de cette occasion pour remercier le comité organisateur de l'événement, ainsi que les jeunes et leurs familles, les entraîneurs, les officiels, les commanditaires et les bénévoles qui ont consacré leur temps, leurs efforts, leur expertise, leurs services et leurs ressources à l'organisation du championnat de 2025 afin d'en assurer la réussite.

Permettez-moi de souhaiter à toutes les personnes présentes un concours enrichissant et mémorable, et aux visiteurs un séjour agréable à Ottawa.

Cordialement,

Mark Sutcliffe, Mayor/Maire